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Z A P I S N I K 
 
6. seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v ponedeljek, 22. junija 2015, 
ob 17.00 uri v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, Kidričeva 7. 
 
Prisotni: ZGN – Anton Benko, Aleksander Pergar, Štefka Suša, Marjana Mlinarič Pikelj,  
Ani Režun, Mitja Adamlje, Marija Ribič, Marjan Kovač, Ivan Klančišar, Vladimir Poredoš, 
Simon Omahne; SMC – Gašper Koprivšek, Natalija Stošicki;  SLS -  Slavko Jelševar, 
Marija Oven, Roman Savšek; SDS – Alojzija Kralj, Bojan Simončič; SD – Željko Železnik; 
DeSUS -  Anica Ule Maček.  
 
Ostali prisotni: Matjaž Švagan, župan; Rudi Medved, direktor občinske uprave, Jelena 
Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in 
prostor; Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne službe; Blanka Šmit, vodja 
oddelka za družbene dejavnosti in gospodarstvo; Zori Kovač, Maja Sluga, Petra Mars, 
občinska uprava; Vili Petrič, direktor CEROZ-a d.o.o. (k 4. točki); Sandi Grčar, direktor 
JP Komunala Zagorje (k 5. in 6. točki); Marko Pavlovič, direktor Mladinskega centra 
Zagorje ob Savi (k 9. točki). 
 
Opravičeno odsotni: ZGN - Nina Pečnik, Petra Potočnik Izgoršek, Simona Klukej, 
Samo Vrtačnik; NSI - Primož Štendler. 
 
Župan Matjaž Švagan je prisotne pozdravil in sejo odprl z »minuto za kulturo« v izvedbi 
Riharda Majcna in Jerneja Pikla. 
 
Župan je v nadaljevanju predlagal naslednji dnevni red: 

 
1. Sprejem zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta z dne 20. 4. 2015, zapisnika 4. dopisne 

seje Občinskega sveta z dne 4. 6. 2015 ter zapisnika 5. dopisne seje Občinskega sveta z 
dne 11. 6. 2015 

2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 
3. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 
4. Sprememba investicijskega programa »Regijski center za ravnanje z odpadki v Zasavju 

CEROZ – II. FAZA« 
5. Predlog Pravilnika o spremembah Pravilnika o tarifnem sistemu ravnanja s komunalnimi 

odpadki in Priloge pravilnika o višini tarifnih postavk za obračun storitev ravnanja s 
komunalnimi odpadki v Občini Zagorje ob Savi – skrajšani postopek 

6. Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju javnega podjetja Komunala 
Zagorje ob Savi d.o.o., za leto 2014  

7. Predlog 4. spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja  z nepremičnim premoženjem za leto 

 



2015 
8. Predlog Odloka o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Kulturni center 

Delavski dom Zagorje ob Savi« - SKRAJŠANI POSTOPEK 
9. Predlog Odloka o mladini v Občini Zagorje ob Savi – HITRI POSTOPEK 
10. Volitve, imenovanja, razrešitve: 
- Predlog podelitve občinskih priznanj v letu 2015 

- Soglasje k imenovanju Danice Slapar, dr. med. za direktorico javnega zavoda Zdravstveni 

dom Zagorje ob Savi za obdobje 2015 - 2019 

 
Člani občinskega sveta so dnevni red SOGLASNO sprejeli. 
 

K 1. točki 
Sprejem zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta z dne 20. 4. 2015, zapisnika 4. 

dopisne seje Občinskega sveta z dne 4. 6. 2015 ter zapisnika 5. dopisne seje 
Občinskega sveta z dne 11. 6. 2015 

 
Župan je v skladu s 30. členom poslovnika občinskega sveta v sprejem predlagal 
zapisnik 5. redne seje z dne 20. 4. 2015, zapisnik 4. dopisne seje z dne 4. 6. 2015 ter 
zapisnik 5. dopisne seje občinskega sveta, z dne 11. 6. 2015.  
 
Člani občinskega sveta so zapisnike SOGLASNO sprejeli. 
 

K 2. točki 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

 
Župan je uvodoma dejal, da so pisno prispela štiri vprašanja člana občinskega sveta 
Primoža Štendlerja iz svetniške skupine NSi. 
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne službe je na vprašanje člana 
občinskega sveta, Primoža Štendlerja iz svetniške skupine NSi »zakaj vodstvo občine 
noče naročiti idejnih zasnov za kolesarsko stezo Podklanec – Zagorje, kjer bi bile 
predstavljene možne trase in pa tudi predviden strošek izgradnje kolesarske steze« 
obrazložil, da ni nastopilo nobeno novo dejstvo, od že predhodno dane obrazložitve na 
pretekli seji občinskega sveta, ki je bila zapisana tudi v zapisniku. Predhodno bo 
potrebno na podlagi razpisa Ministrstva za infrastrukturo, ki bo ob koncu poletja 
letošnjega leta, izdelati strategijo, katero bo tudi sofinancirala država. Na podlagi te 
strategije bo določen nivo kolesarske steze, in sicer ali bo državnega ali lokalnega 
pomena.  
 
Direktor občinske uprave, Rudi Medved je okrog drugega vprašanja svetniške skupine 
NSi »glede neodzivnosti medobčinskega redarstva in ustanovitve občinske redarske 
službe v občini Zagorje« pojasnil, da je pobuda skoraj identična pobudi s pretekle seje 
občinskega sveta svetniške skupine NSi, kjer gre za mnenje svetniške skupine NSi, da 
Medobčinski inšpektorat in redarstvo delata slabo,  in da občina Zagorje izstopi iz skupne 
medobčinske službe, zato je na to pobudo težko odgovoriti, ker ne gre za vprašanje 
temveč za mnenje svetniške skupine. Občinska uprava je obvestila vse člane 
občinskega sveta, kako je s financiranjem Medobčinskega inšpektorata in redarstva 
Zasavje. Pri pretekli in sedanji pobudi ni priloženih nobenih konkretnih predlogov ter ni 
predlogov za spremembo odloka, da bi se lahko začel nek postopek niti pobuda za 
splošno razpravo o problematiki. 
 



Direktor občinske uprave, Rudi Medved je okrog tretjega vprašanja »v kolikšnem času 
mora občina odgovoriti na zastavljena vprašanja občinskega svetnika« odgovoril, da sam 
poslovnik občinskega sveta navaja, da se pisno odgovarja na pobude in vprašanja 
izrecno na zahtevo posameznega svetnika oz. svetnice, v nasprotnem se na vprašanja 
odgovarja ustno na prvi seji občinskega sveta, po prejemu vprašanja ali pobude. 
Razprav o pobudah in vprašanjih načeloma na sejah občinskega sveta ni. 
 
Župan je pojasnil, da bo na četrto vprašanje »kako bo vodstvo odreagiralo na problem 
plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča in kakšne bodo sankcije za 
odgovorne pri nastalem problemu« odgovoril pod točko »aktivnosti župana«. 
 

K 3. točki 
Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini  Zagorje ob Savi 

 
Župan Matjaž Švagan je uvodoma pojasnil, da je bila v odločbah za odmero 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča storjena napaka, za kar prevzema vso 
odgovornosti. Do napake je prišlo pri zajemanju podatkov, ki so bili posredovani Finančni 
upravi RS. Posredovano je bilo 406 odločb z napačno odmero nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča. Napaka je bila storjena zaradi različnih podatkov iz evidenc, ene na 
podlagi podatkov iz registra enot nepremičnin Geodetske uprave RS  in druge na podlagi 
podatkov o površini iz odmerjenih odločb iz leta 2014. Napako, ki se je pripetila pri 
prenosu podatkov na Finančno upravo, je Občina Zagorje želela popraviti z novimi 
odločbami, vendar predstavlja odmera nadomestila za uporabo stavnega zemljišča 
davčnopravno razmerje, ki je urejeno z davčnimi pravili. Finančna uprava napake ni 
želela upoštevati, kajti obe odločbi, čeprav zajemata podatke iz dveh različnih virov, sta 
pravno formalno veljavni in ne obstaja pravni temelj za njuno nadomestitev, zato je 
potrebno odmero nadomestila najprej v celoti poravnati. Predlagal je, da občinski svet 
Občine Zagorje ob Savi sprejme sklep, da se enakopravno obravnava zavezance iz 
naslova plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča s ciljem, da se razlika 
odpravi. Enakopravna obravnava se zagotovi tako, da se za vse zavezance upoštevajo 
podatki o površini, ki so jih vsebovale odločbe iz leta 2014. 
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta z liste SLS je želel bolj temeljno obrazložitev, 
kako je prišlo do te napake in kakšni bodo ukrepi, da se to ne bo več dogajalo. 
 
Župan je pojasnil, da so določeni ukrepi že bili sprejeti, vso odgovornost prevzema sam, 
za napako se je opravičil, sprejeti bodo dodatni varnostni ukrepi, da se to v prihodnosti 
ne bo več zgodilo.  
 
Člani občinskega sveta so »z 20 glasovi ZA« SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme sklep, da se enakopravno 
obravnava zavezance iz naslova plačila nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča. 
Enakopravna obravnava se zagotovi tako, da se za vse zavezance pri obračunu 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2015 upošteva podatke o 
površini, ki so jih vsebovale odločbe o odmeri nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča v letu 2014. 

2. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi za vse nadaljnje aktivnosti pooblašča 
župana. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 



Župan je nadaljevanju člane občinskega sveta seznanil z naslednjimi aktivnostmi: 
- Objekt Partizan je v stoodstotni lasti Športne Unije Slovenije, jutri bo pogovor s 

predstavnikom Športne Unije z jasnim stališčem, da povejo kakšna je usoda 
športnega igrišča Partizan s pripadajočim objektom, z željo da igrišče obdrži svojo 
funkcijo, da ga občina še naprej vzdržuje. S sklepi bodo seznanjeni na seji 
občinskega sveta. Za dodatna pojasnila bodo povabili predstavnika Športne Unije 
na sejo občinskega sveta. 

- Uspelo nam  je pridobiti dodatna evropska sredstva za projekt CEROZ. 
- Čistilna naprava je v poskusnem obratovanju do konca meseca septembra, 

potem se prenese v upravljanje JP Komunala Zagorje. 
- Gradnja kolektorskega sistema poteka uspešno v skladu z jasno strategijo, kar je 

bilo zastavljeno v idejnih zasnovah  s področja javne infrastrukture se izvaja, 
dnevno se spreminja podoba občine Zagorje ob Savi. Projekt »Revitalizacija 
mestnega trga« poteka v skladu s pogodbenimi obveznostmi. 

- Gradbena dela na Rudarskem muzeju Loke v Kisovcu se zaključujejo, septembra 
bo svečana otvoritev, projekt poteka v skladu s pogodbo, sledi ureditev muzejske 
zbirke. 

- Revitalizacija mestnega trga  je v polovični fazi same izgradnje, energetska 
sanacija  zdravstvenega doma je uspešno zaključena, poteka energetska 
sanacija Weinbergerjeve hiše. V občini bo pridobljenih 4200 m2 slovenskega 
tonalita in preko 10.000 m2 urejenih površin. 

- Projekt ukinitve nujne medicinske pomoči se je ustavil. 
- Evropark je bil lansko leto dan občini Zagorje v trajno last, izvedena je bila javna 

razgrnitev z zbiranjem idej, kakšna naj bo idejna zasnova za ureditev prostora v 
Evroparku, odzvalo se je več kot 20 društev in posameznikov, pripravljene so 
strokovne podlage za prostorske dokumente, projekt bo predstavljen jeseni. 

- V mesecu maju je bil objavljen razpis za sofinanciranje malih čistilnih naprav, kjer 
znaša sofinanciranje s strani Občine Zagorje 40% upravičenih stroškov z DDV 
vendar skupaj največ 800,00 € za posamezno stanovanjsko enoto. 

- V zaključni fazi je ustanavljanje nove Regionalne razvojne agencije, ki bo v 
»100%« lasti Občin Hrastnik, Trbovlje in Zagorje s sedežem v občini Zagorje.  

- Okrog družbe Svea potekajo intenzivni pogovori z Vlado RS o pobudi, da bi 
»Lesni center Slovenije« imel sedež v Občini Zagorje v prostorih bivše Svee.  

- Odobrena sta bila dva projekta »sanacija plazu Zgornji Prhovec v višini nekaj 
manj kot 50.000€ in sanacija plazu Podkum. 

- Uspešno so zaključena dela na vrtini Križate. 
- V okviru prireditev ob občinskem prazniku bo tudi otvoritev Lekarne na Izlakah. 
 

Sledila je razprava. 
 

Ana Režun, članica občinskega sveta z liste ZGN je imela vprašanje okrog čistilnih 
naprav in sicer ali je možno opraviti splošno seznanjanje prebivalcev Čemšenika s 
projektom. 
Župan je dejal, da so se strokovne službe občinske uprave že srečale s predsedniki 
krajevnih skupnosti, ki so izrazili pobudo za predstavitev problematike reševanja čistilnih 
naprav. Je med tistimi župani, ki želijo da se rok podaljša do leta 2022 oz. še kasneje. 
 
Slavko Jelševar je v zvezi z dopisom Športne Unije Slovenije dejal, da je skrajno 
neresno ravnanje Športne Unije Slovenije glede na to, da si ne vzamejo časa za 
reševanje skupnega problema v zvezi z objektom partizan. Okrog RCR je vprašal, kaj bo 
s finančnimi sredstvi, ki so bila dana v letošnjem letu in preteklosti za financiranje 
regionalne agencije. 



 
Župan je dejal, da regionalna agencija ni delala protizakonito. V okviru RCR so dosegli 
izjemne rezultate pri črpanju finančnih sredstev za vse tri občine. Finančna sredstva za 
projekta »Revitalizacija mestnega jedra in Muzej Loke« so bila črpana preko RCR. 
Občina sama ne more ustanoviti regionalne agencije, kajti mora se ustanoviti do 1. 6. 
2016 s strani vseh treh občin. Intenzivno iščemo odgovore na vprašanja, kaj je z 
garancijsko shemo, kaj z sredstvi RZVZ, kaj je s finančnimi sredstvi v okviru posameznih 
inkubatorjev. 
 

K 4. točki 
Sprememba investicijskega programa »Regijski center za ravnanje z 

odpadki v Zasavju CEROZ – II. FAZA« 

 
Vili Petrič, direktor CEROZ-a d.o.o. je uvodoma pojasnil, da je s strani SVLR  bila v 
letu 2009 izdana odločba o dodelitvi sredstev za projekt regijske deponije odpadkov 
CEROZ Unično za izgradnjo sortirnice, kompostarne, širitev odlagalnega prostora, 
ureditev dostopne poti do deponije ter obdelavo gradbenih odpadkov na deponiji Neža v 
Trbovljah. Projekt Regijski center za ravnanje z odpadki v Zasavju - CEROZ -ll. faza 
zajema razširitev in nadgradnjo obstoječega odlagališča Unično. Zajema izgradnjo 
sortirnice suhe frakcije in kompostarne z mehansko biološko obdelavo odpadkov, širitev 
odlagalnega prostora – tretje odlagalno polje, izdelavo centra za predelavo inertnih 
gradbenih odpadkov in izgradnjo dovozne ceste do regijske deponije. V nadaljevanju je 
podal obširnejšo razlago za novelacijo investicijskega programa. 
 
Ivo Klančišar, predsednik odbora za okolje in prostor je obrazložil, da je odbor točko 
obravnaval in soglasno predlaga občinskemu svetu, da spremembe investicijskega 
programa v II. fazi, sprejme. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se Sprememba investicijskega programa »Regijski center za ravnanje z 
odpadki v Zasavju CEROZ – II. FAZA«.  

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja.  
 

K 5. točki  
Predlog Pravilnika o spremembah Pravilnika o tarifnem sistemu ravnanja s 

komunalnimi odpadki in Priloge pravilnika o višini tarifnih postavk za 

obračun storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Zagorje ob Savi 

– skrajšani postopek 

 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne službe je dejal da je predlog o 
spremembah pripravljen na podlagi pobude dela občanov, kjer je težka dostopnost za 
odvoz komunalnih odpadkov. Pravilnik omogoča, da se »Lastnikom počitniških objektov 
s stalnim prebivališčem izven Občine Zagorje ob Savi in povzročiteljem, pri katerih zaradi 
odmaknjenosti ali nedostopnosti s smetarskim vozilom zbiranje v individualnih posodah 
ni možno, plačajo za ravnanje z odpadki strošek ene predpisane vreče na mesec.  
Na navedeno veljavno določilo imajo končni uporabniki gospodinjstev vrsto pripomb, saj 
so mnenja, da je to določilo krivično, ker se posameznemu gospodinjstvu zaračuna 12 
tipiziranih vreč za mešane komunalne odpadke in 24 tipiziranih vreč za odpadno 



embalažo, ne glede na število članov gospodinjstva. Zato se predlaga sprememba 
pravilnika. Predlagal je občinskemu svetu v sprejem predlog sprememb pravilnika po 
skrajšanem postopku.  
 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta z liste ZGN, je kot predsednik odbora za 
okolje in prostor obrazložil, da je odbor točko obravnaval in predlagajo občinskemu 
svetu, da predlog v skrajšanem postopku, v predlagani obliki sprejme. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO (20 glasovi ZA) sprejeli naslednji  
SKLEP: 
 

1. Sprejme se Pravilnik o spremembah Pravilnika o tarifnem sistemu ravnanja s 
komunalnimi odpadki in Priloge pravilnika o višini tarifnih postavk za obračun 
storitev ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Zagorje ob Savi (Uradni list RS, 
št. 34/2014 – UPB-2 in 64/2014-popr.) po skrajšanem postopku.  

2. Pravilnik o spremembah Pravilnika o tarifnem sistemu ravnanja s komunalnimi 
odpadki in Priloge pravilnika o višini tarifnih postavk za obračun storitev ravnanja 
s komunalnimi odpadki v Občini Zagorje ob Savi, se objavi v Uradnem listu 
Republike Slovenije in prične veljati naslednji dan po objavi.  

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja.  
 

K 6. točki  
Obravnava in seznanitev z letnim poročilom o poslovanju javnega podjetja 

Komunala Zagorje ob Savi d.o.o., za leto 2014 

 
Župan Matjaž Švagan je uvodoma pozdravil direktorja javnega podjetja Komunala 
Zagorje, Sandija Grčarja in povabil, da predstavi letno poročilo o poslovanju podjetja za 
leto 2014.  
Sandi Grčar je v nadaljevanju podal izčrpno poročilo in dejal, da je podjetje poslovalo 
uspešno in želijo, da tako  posluje tudi v letu 2015. Izvajali so dvanajst dejavnosti z letno 
72 zaposlenimi. Z zadovoljstvom ugotavlja, da se zadovoljstvo uporabnikov iz leta v leto 
dviguje in daje dobre rezultate. Letno poročilo za leto 2014 je obravnavala tudi skupščina 
podjetja in ga tudi sprejela, prav tako je tudi revizijska hiša izdala pozitivno mnenje.   
 
Ivo Klančišar, predsednik odbora za okolje in prostor je obrazložil, da je odbor 
obravnaval letno poročilo in predlaga, da ga občinski svet sprejeme. 
 
Sledila je razprava. 
 
Natalija Stošicki, članica občinskega sveta z liste SMC, je pohvalila izčrpno in 
kvalitetno poročilo Komunale Zagorje. Vprašala je, glede na porast osebnih stečajev in 
negativnih trendov, kakšno dinamiko pričakuje Komunala Zagorje za naprej v zvezi z 
izterjavo dolgov in kaj je razlog prodaje dveh stanovanj.   
 
Sandi Grčar je obrazložil, da kot javno podjetje vsako leto oblikujejo popravke vrednosti 
terjatev in kot je napisano v poročilu, so »neto vrednosti« odpisali v višini 40.000€ v letu 
2013, kar pomeni da med samim letom ne morejo oceniti, kakšna bo višina popravkov 
vrednosti terjatev v prihodnjem letu. V preteklem letu so vse terjatve do Svee odpisali. 
Na vprašanje »okrog stanovanja« je pojasnil, da sta to dva krat po dve sobi v starem 



objektu nasproti gostišča Kum, ki sta bila odobrena s strani Skupščine Komunale na 
podlagi ocenitve cenilnega elaborata.  
 
Željko Železnik, član občinskega sveta z liste SD je okrog ločenega zbiranja 
odpadkov vprašal, v kakšni meri predstavljajo frakcije, ki so oddane v nadaljnjo uporabo, 
prihodke komunalnega podjetja. 
 
Sandi Grčar je pojasnil, da razen za papir, ne dobijo za nobeno frakcijo prihodkov. 
Položnice bodo zmanjševali na račun vestnega ločevanja odpadkov, s tem bodo manj 
plačevali podjetju Ceroz in imeli manj odlaganja, kar se že podjetju Ceroz na prihodkovni 
stranki zelo pozna.  
 
Anica Ule Maček, članica občinskega sveta z liste DeSUS se je zahvalila za izjemno 
dobro poročilo in čestitala za uspešno poslovanje. V poročilu so izpostavljena 
posamezna tveganja kot so tveganje zaradi vremenskih sprememb, energetske sanacije, 
tveganja v zvezi z neplačniki.., kakšne so rešitve okrog teh tveganj. 
 
Sandi Grčar je dejal, da tveganja predstavljajo mile zime, na kar nimajo vpliva. 
Smatrajo, da tako slabo kot je bilo v letu 2014, naj ne bi bilo. 
 
Župan je dejal, da se delež v proračunu za subvencije povečuje. Ogrevanje v Zagorju je 
eno od najcenejših v Sloveniji. 
 
Alojzijo Kralj, članica občinskega sveta z liste SDS je okrog problematike zraka v 
ceveh zanimalo ali je to bilo sanirano, kakšen strošek je to predstavljal oz. kakšen je 
strošek izvedenih del, ker problem še vedno obstaja. 
 
Sandi Grčar je dejal, da problem zraka še vedno obstaja, spremljajo traso predvsem v 
večernih terminih med Vrtcem Kisovec in Kamnolomom, ko ni šumov. Do sedaj so 
dodatno vgrajevali zračnike na tej trasi, vendar je bilo izboljšanje kratkotrajno. Vedo, kje 
je problem, poskušajo z meritvami točno locirali lokacijo »defekta« in upajo, da se bo v 
kratkem roku zadeva odpravila. Problem je, ker gre trasa ob vodotoku. V nasprotnem 
primeru bodo primorani obnoviti celotno traso. 
 
Župan se je zahvalil za uspešno delo direktorju in zaposlenim. V nadaljevanju je dal na 
glasovanje sklep s priporočilom čim manj obremenjevati ljudi. 
 
Člani občinskega sveta so v nadaljevanju SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi se je seznanil z Letnim poročilom o 
poslovanju Javnega podjetja Komunala Zagorje, d.o.o. za leto 2014.  

2. Ta sklep velja takoj. 
 

K 7. točki  
Predlog 4. spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja  z nepremičnim premoženjem 

za leto 2015 

 
Zori Kovač Ašič, svetovalka na oddelku za pravne zadeve je uvodoma pojasnila, da 
se četrta sprememba in dopolnitev načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem občine 
nanaša predvsem na pridobitev zemljišč, ki jih je pred leti občina uporabila za izvedbo 
projekta »Celovita prenova degradiranih površin na Cankarjevem trgu« in »rekonstrukcija 



Trboveljske ceste in izgradnje pločnika ob tej cesti«. To je posledica že sklenjenih 
predpogodb v preteklosti, opravljene parcelacije ter izdanih odločb in obvestil s strani 
Geodetske pisarne Trbovlje. Edina točka, ki je predvidena v načrtu razpolaganja je 
odsvojitev ene tretjine solastniškega deleža, ki sta ga izrazila lastnika, da bi odkupila 
delež od občine. Predlagala je občinskemu svetu, da predlog sprejeme. 
 
Predsednik odbora za okolje in prostor je točko obravnaval in predlaga občinskemu 
svetu, da predlog 4. spremembe in dopolnitve sprejeme. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi sprejme 4. spremembo in dopolnitev Načrta 
ravnanja z nepremičnim premoženjem za leto 2015 v predloženi vsebini, kot 
sestavni del proračuna Občine Zagorje ob Savi za leto 2015 in prične veljati z 
dnem sprejema.  

2. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
Župan Matjaž Švagan je v nadaljevanju predlagal spremembo vrstnega reda, in sicer 
zamenjavo sedme in devete točke dnevnega reda. 
 

K 9. točki – 
Predlog Odloka o mladini v Občini Zagorje ob Savi – HITRI POSTOPEK 

 
Marko Pavlovič, direktor Mladinskega centra Zagorje je dejal, da je bila na pobudo 
Mladinskega centra Zagorje ob Savi dne 20. 4. 2015, imenovana Komisija za mladinska 
vprašanja v Občini Zagorje ob Savi. Komisija za mladinska vprašanja je posvetovalno 
telo župana, katere naloga je celovita obravnava področja mladine v zagorski občini. 
Komisija je takoj po imenovanju pristopila k delu in pripravila predlog Odloka o mladini v 
Občini. S sprejetjem odloka se odpira možnost, da občina kandidira na razpis za 
pridobitev certifikata »mladim prijazna občina«, zato je tudi predlog za sprejetje odloka 
po hitrem postopku. 
 
Sledila je razprava. 
 
Gašper Koprivšek, član občinskega sveta z liste SMC, je vprašal, kaj certifikat 
vsebinsko prinaša. 
 
Marko Pavlovič je dejal, da certifikat prikaže, da ima občina urejeno področje mladine in 
dviguje konkurenčno prednosti pri prijavah na razpisih. 
 
Marija Ribič, predsednica odbora za šolstvo in kulturo je v imenu odbora obrazložila, 
daj je odbor predlog obravnaval in ugotovil, da je mladina s svojimi aktivnostmi in dejanji 
že pokazala ogromno pripravljenosti pri soustvarjanju razvoja občine Zagorje bo Savi. 
Hkrati so ocenili izredno odgovorno delo same komisije, ki je v tako kratkem času 
pripravila vsebino programa, zato menijo, da je vsekakor potrebno potrditi delo mladih in 
jim dati določeno veljavo s potrditvijo danega gradiva. Predlagajo občinskemu svetu, da 
ga v celoti sprejme. 
 
Anica Ule Maček je v imenu Odbora za medgeneracijsko sobivanje  dopolnila, da so 
bili s strategijo seznanjeni tudi na Odboru za medgeneracijsko sobivanje, s tem da 
podpirajo vse, kar je v povezavi s slišanostjo mladih in vse večjim vključevanjem mladih 



tudi na nivoju občine, s seznanjanjem in možnostjo odločanja. Odbor je pohvalil tako 
ustanovitev komisije za mlade kot tudi odloka, z željo za čim boljše delo in sodelovanje z 
drugimi generacijami. 
 
Anton Benko, član občinskega sveta z liste DeSUS je dejal, da ga veseli, da 
Mladinski center sodeluje tudi s starejšimi in iščejo med njimi tudi prostovoljce, ki delujejo 
v okviru projekta »starejši za starejše« in upa, da bo tako tudi naprej. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se Odlok o mladini v Občini Zagorje ob Savi po hitrem postopku. 
2. Odlok o mladini v Občini Zagorje ob Savi se objavi v Uradnem listu Republike 

Slovenije in prične veljati petnajsti dan po objavi. 
3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 

 
K 8. točki - 

Predlog Odloka o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Kulturni 
center Delavski dom Zagorje ob Savi« - SKRAJŠANI POSTOPEK 

 
Direktor občinske uprave, Rudi Medved je uvodoma pojasnil, da je Občinski svet 
Občine Zagorje ob Savi sprejel sklep s katerim je odločil, da se Rudarski muzej v 
Kisovcu prenese v upravljanje Javnemu zavodu Kulturni center - Delavski dom. Muzej je 
v prenavljanju in bo konec septembra pričel z redno dejavnostjo. S koncem operacije 
»Revitalizacije mestnega jedra« bo objekt Weinbergerjeva hiša v Zagorju prav tako 
prenesen v upravljanje KC Delavskemu domu Zagorje, tako bo zavod upravljal z dvema 
muzejskima zbirkama, kar je potrebno dopolniti med naborom dejavnosti KC DD. Gre za 
manj zahtevno dopolnitev odloka, Občinskemu svetu Občine Zagorje ob Savi predlaga, 
da sprejme dopolnitev odloka po skrajšanem postopku.  
  
Marija Ribič, predsednica odbora za šolstvo in kulturo je v imenu odbora obrazložila, 
da je odbor obravnaval dopolnitve predloga odloka o ustanovitvi javnega zavoda 
»Kulturni center Delavski dom Zagorje ob Savi« in verjamejo, da bo to še en pomemben 
mejnik v naši kulturni dediščini, zato predlagajo občinskemu svetu, da sprejme odlok v 
predlagani vsebini po skrajšanem postopku. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 

 
1. Sprejme se Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Kulturni center 
Delavski dom Zagorje ob Savi«  po skrajšanem postopku. 
2. Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda »Kulturni center Delavski 
dom Zagorje ob Savi« se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati 
naslednji dan  po objavi. 
3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 

 
K 10. točki  

Volitve, imenovanja, razrešitve: 
 

- Predlog podelitve občinskih priznanj v letu 2015 

 



Mitja Adamlje, predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
je obrazložil, da je komisija prejela štiri predloge za občinska priznanja, dva za zlato 
plaketo in dva za srebrno plaketo. Komisija je predloge pregledala in jih kot takšne daje v 
sprejem občinskemu svetu. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 

 
1. Zlata plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2015  podeli podjetju SKITTI, 

Smrkolj Jože s.p., Podlipovica 27, 1411 Izlake. 
2. Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta dne 

6. avgusta 2015.  
      3. Ta sklep velja takoj. 
 
Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP: 
 

1. Zlata plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2015  podeli gospodu JANEZU 
SKRINJARJU, Selo 76, 1410 Zagorje ob Savi. 

2. Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta dne 
6. avgusta 2015. 

3. Ta sklep velja takoj. 
 

Člani občinskega sveta so SOGLASNO sprejeli naslednji 
SKLEP:  
  

1. Srebrna plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2015  podeli gospodu JANIJU 
URANIČU, Selo 69, 1410 Zagorje ob Savi. 

2. Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta dne 
6. avgusta 2015. 

3. Ta sklep velja takoj. 
 

Člani občinskega sveta so SOGLASNO  
sprejeli naslednji 
SKLEP: 
 

1. Srebrna plaketa Občine Zagorje ob Savi se v letu 2015  podeli gospodu SAŠU 
KNEZU, Vreskovo 14, 1420 Trbovlje. 

2. Občinsko priznanje se prejemniku podeli na slavnostni seji občinskega sveta dne 
6. avgusta 2015. 

3. Ta sklep velja takoj. 
 
Župan je čestital nagrajencem. 
 

- Soglasje k imenovanju Danice Slapar, dr. med. za direktorico javnega 

zavoda Zdravstveni dom Zagorje ob Savi za obdobje 2015 - 2019 

 
Mitja Adamlje, predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
je v nadaljevanju obrazložil, da je komisija obravnavala soglasje k imenovanju Danice 
Slapar, dr.med. za direktorico zdravstvenega doma Zagorje ob Savi za obdobje 2015 – 
2019 in predlaga občinskemu svetu, da izdajo pozitivno mnenje k imenovanju. 
 



Člani občinskega sveta so nadaljevanju SOGLASNO sprejeli 
SKLEP: 
 

1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi izdaja pozitivno mnenje k imenovanju 
Danice Slapar, dr. med., roj. 10. 1. 1955, stanujoče Kal 23, Zagorje za direktorico 
Zdravstvenega doma Zagorje ob Savi, in sicer za mandatno obdobje 2015-2019. 

2. Ta sklep prične veljati z dnem sprejetja. 
 
Župan je čestital direktorici za uspešno vodenje v vseh teh mandatih, predvsem v 
zadnjem obdobju za vso strokovno pomoč okrog nujne medicinske pomoči. 
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